



អត្ថបទស្បែក: ទូរទស្សន៍ ព័ត៌មាន

0:00 / 0:00 [Volume icon]

- ព័ត៌មានជាតិ អន្តរជាតិ បោះពុម្ព បញ្ជូនសារ បញ្ជាសេដ្ឋកិច្ច អត្ថបទពិស្តារ

### កម្មករជាង២០០នាក់នៅរោងចក្រ ហ្វីលូ ស្នើបញ្ជូនសំណុំរឿងពួកគេទៅដោះស្រាយបន្តនៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាល

ព័ត៌មានជាតិ ការងារ ក្រុមការងារ និងច្បាប់ លោក ហុក សុគន្ធ | ០៧ ឧសភា ២០២០ ម៉ោង ១៦:៤១



កម្មករជាង២០០នាក់នៅរោងចក្រ ហ្វីលូ (HULU Garment Co. Ltd.) នៅភូមិព្រៃទា ១ សង្កាត់ចោមចៅទី២ ខណ្ឌពោធិ៍សែនជ័យ រាជធានីភ្នំពេញ ដាក់សំណុំរឿងពួកគេទៅដោះស្រាយបន្តនៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាល។

ព័ត៌មានថ្មី បោះពុម្ព



0:00 / 4:12 [Volume icon]

កម្មករជាង ២០០នាក់ បម្រើការងារនៅរោងចក្រ ហ្វីលូ (HULU Garment Factory) ស្ថិតក្នុងខណ្ឌពោធិ៍សែនជ័យ រាជធានីភ្នំពេញ ស្នើបញ្ជូនសំណុំរឿងរបស់ពួកគេទៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលដោះស្រាយបន្ត ក្រោយពីការដោះស្រាយនៅក្រសួងការងារមិនបានទៅដល់ចំណុចដោះស្រាយ។

កាលពីថ្ងៃទី២៤ ខែមេសាកន្លងមកនេះ កម្មករ ២២៤នាក់ បម្រើការងារនៅរោងចក្រ ហ្វីលូ បានដាក់សំណុំរឿងទៅក្រសួងការងារស្នើបញ្ជូនសំណុំរឿងនេះដោះស្រាយវិវាទរបស់ពួកគេ ដោយទោទា ទៅក្រសួងព្រហ្មទណ្ឌ មិនបានជោគជ័យ ដូច្នោះកម្មករនេះ បានបញ្ជូនសំណុំរឿងនេះទៅដោះស្រាយនៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលបន្តទៀត។

កំណត់ហេតុនៃការសួរដេញដោលការងាររួម ចុះថ្ងៃទី០២ ខែឧសភា ដែលអ្នកឱ្យទូរទស្សន៍បាន បង្ហាញថា ការសម្របសម្រួលពីមុន ក្រសួងការងារមិនបានដោះស្រាយបញ្ហា និងកំណត់ក្រុមហ៊ុននៅថ្ងៃនេះ មិនបានលទ្ធផលទៅដល់ដោះស្រាយឡើយ ហើយកម្មករស្នើបញ្ជូនសំណុំរឿងនេះទៅដោះស្រាយនៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលបន្តទៀត។

កំណត់ហេតុបានបញ្ជាក់ថា ចំណុចដែលមិនដោះស្រាយបាននោះ គឺកម្មករទាមទារទៅក្រសួងព្រហ្មទណ្ឌដំណឹងមុន ប្រាប់បណ្តាញពេញពីការងារ និងប្រាក់សំណងសំណើប្តឹង ប៉ុន្តែ ភាគីទៅកែបន្តសំណងតាមការទាមទារនេះទេ។

ប្រធានសហព័ន្ធសហគមន៍កសិករ លោក វី សិទ្ធិណែត ដែលចូលរួមដោះស្រាយជាមួយកម្មករនៅទីស្តីការគ្រួសារនៅថ្ងៃនេះ ប្រាប់ថា ករណីទៅកែបន្តសំណងកម្មករពីការងារនោះ គឺមិនបានជោគជ័យ ត្រឹមត្រូវតាមស្តីបញ្ជូនឡើយ។

មេដឹកនាំសហគមន៍បន្តទៀតថា ភាគីខ្លះទាមទារដោះស្រាយនោះ គឺកម្មករអះអាងថា ចាប់ពីឆ្នាំ២០០៥ ដល់ឆ្នាំ២០០៨ ទៅកែមិនទាន់បានទូទាត់ប្រាក់អតីតការងារបានទូទាត់ទេ។

“ លោកប្តឹងថា «ទាក់ទងករណីនេះ យើងទាមទារឱ្យបញ្ជូនសំណុំរឿងទៅដោះស្រាយនៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលបន្ត ដោយសារតែការជូនដំណឹងរបស់លោក គឺអត់ទ្រើតទៅតាមនីតិវិធីច្បាប់។ ហើយអ្វីដែលយើងតែងតែខ្វែងខ្វែងគ្នាទៅនោះ គឺនៅបញ្ជាក់ពីឆ្នាំ២០០៥ ដល់ឆ្នាំ២០០៨ ខាងភាគីរោងចក្រគាត់ថា បានសងលុយទៅកម្មករហើយ ប៉ុន្តែ ខាងកម្មករថា ខាងរោងចក្រមិនទាន់បានសងទៅកម្មករទេ។ អ៊ីចឹង ដោយសារតែនិយាយមិនច្របូកច្របល់ យើងស្នើបញ្ជូននីតិវិធីបញ្ជូនទៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលទៅ»។

កម្មករនិម្មិត អ្នកស្រី យី សុគន្ធ ដែលអះអាងថា បម្រើការងារនៅរោងចក្រ ហ្វីលូ អស់រយៈពេល ១៥ឆ្នាំមកហើយ នោះ ដោយថា ចាប់ពីឆ្នាំ២០០៥ ដល់ឆ្នាំ២០០៨ គឺអ្នកស្រីមិនទាន់ទទួលបានការទូទាត់ប្រាក់អតីតការងារនៅឡើយទេ។ អ្នកស្រីសម្រេចថា ក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលនឹងផ្តល់យុត្តិធម៌សម្រាប់អ្នកស្រី និងកម្មករផ្សេងទៀតដែលកំពុងរង់ចាំដោះស្រាយ។

“ អ្នកស្រីបន្ថែមថា «យើងជួបបញ្ហាច្រើនដោយសារបញ្ហាដំណឹងក្នុងនេះ អ៊ីចឹង យើងពិបាកករណី កន្លែងថ្មី ការងារយើង។ ម៉ែយើងនៅធ្វើការងារ យើងធ្លាក់ជំងឺជំងឺជំងឺ ដល់ពេលយើងចាស់បំផុត ការងារយើង ការងារយើងមិនទាន់បានទេ ខាងយើង ខ្ញុំសូមសំណូមពរទៅខាងអាជ្ញាកណ្តាល ជួយដោះស្រាយដល់ពួកយើង កម្មករដែលខាងរោងចក្របញ្ឈប់ពួកយើងដោយមិនបានការងារ ច្បាប់ការងារ»។

ប្រធានរដ្ឋបាលរោងចក្រ ហ្វីលូ លោក ជ័យ សុវត្ថ ប្រាប់ថា រោងចក្រ ហ្វីលូ មិនបានបិទទារទេ។ លោកថា ករណីរោងចក្របញ្ឈប់កម្មករ និងប្តូរការងារកម្មករនេះ ដោយសារនូវតុលាការមិនសម្រាប់ដំណើរការស៊ីវិល និងគ្មានអ្នកបញ្ជាទិញ។

ប្រធានរដ្ឋបាលរោងចក្របន្តថា ករណីកម្មករបន្តរឿងទៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាលនោះ វាជាសិទ្ធិរបស់កម្មករ ដោយថា កម្មករដែលបញ្ឈប់នោះ គឺក្រុមហ៊ុនបានដោះស្រាយតាមច្បាប់ហើយ ដោយទទួលបានប្រាក់ខែចុងក្រោយ ប្រាក់ជូនដំណឹង ១៥ថ្ងៃ ប្រាក់ដំណាច់ឆ្នាំ និងប្រាក់ដំណាច់អតីតការងារ។

“ លោកប្តឹងថា «អាជ្ញាកណ្តាលសិទ្ធិរបស់ពួកគាត់ ព្រោះខាងដោះស្រាយវិវាទ គាត់បានជូនដំណឹងប៉ុន្តែ គាត់មិន មិនទ្រើត ហើយខាងក្រសួងបានជូនដំណឹងហើយគាត់ពិនិត្យបញ្ជាក់ហើយ។ ប៉ុន្តែ គាត់នៅតែទាមទារចំណុចច្រើនទៀត ខ្ញុំមិនយល់ដែរ»។

វិទូមិនអាចស្នើការបញ្ជាក់ពីកំណត់ក្រសួងការងារបានទេ ទាក់ទងសំណុំរឿងនេះនឹងបញ្ជូនទៅក្រុមប្រឹក្សាអាជ្ញាកណ្តាល ពេលណាបាននោះ។

ហើយអ្នកស្រី យី សុគន្ធ រោងចក្រ ហ្វីលូ (HULU Garment Factory) មានកម្មករជាង ១៣០នាក់ ប៉ុន្តែ ត្រូវបានបិទបញ្ជប់ និងបញ្ឈប់ពីការងារអស់ជាង ៥០០នាក់ហើយ ក្រោមហេតុផលគ្មានអ្នកបញ្ជាទិញ និងនូវតុលាការមិនទាន់បានសងសំណង កម្មករជាង ២០០នាក់ នៅរោងចក្រ ហ្វីលូ បានជូនការដាក់បន្ទប់ ដោយទោទា ទៅកែរោងចក្រនេះបានក្នុងបន្ទប់បញ្ឈប់ពួកគេពីការងារខុសនីតិវិធី និងមិនបានដោះស្រាយសំណងតាមច្បាប់ទេ។

ពួកគេ។

ប្រធានសហព័ន្ធសហគមន៍ឯករាជ្យ លោក រ៉ី សិទ្ធិណែត ឱ្យដឹងថា តាមលោកគណនរបម គឺថាព្រៃរោងចក្រ ហ៊ីលី ទៅដំរីកសំណង់កម្មក្នុងឆ្នាំប្រហែល ៣ពាន់ដុល្លារ។

**C រក្សាសិទ្ធិគ្រប់យ៉ាងដោយ ផ្គុំស៊ីអាយស៊ីម**

សូមបញ្ជាក់ថា គ្មានផ្នែកណាមួយនៃអត្ថបទ រូបភាព សំឡេង និងវីដេអូទាំងនេះ អាចត្រូវបានផលិតឡើងវិញក្នុងការបោះពុម្ពផ្សាយ ផ្សព្វផ្សាយ ការសរសេរឡើងវិញ ឬ ការចែកចាយឡើងវិញ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរឡើយ។  
ស៊ីស៊ីអាយស៊ីម និងទទួលបានសិទ្ធិព្រះបាទលោកយើងប្រធានសហព័ន្ធសហគមន៍ ដែលទូល ស៊ីស៊ីអាយស៊ីម បង្អើ ក្រុងបង្គំ តាមគ្រប់ទម្រង់និង ប្រភេទមធ្យោបាយ។ ទេសប្រព័ន្ធ និងអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ប្រើទទួលបានសិទ្ធិព្រះបាទលោកយើងប្រធានសហព័ន្ធសហគមន៍ និងប្រាប់ខ្លួនឯងថាមានព័ត៌មាន។

**អត្ថបទទាក់ទង**

**សូមផ្តល់មតិយោបល់លើអត្ថបទនេះ:**

នាម និងភេទ  អ៊ីម៉ែល

លេខទូរស័ព្ទ (មិនចាំបាច់)

មតិយោបល់

VOD គឺជាស្ថាប័នព័ត៌មានឯករាជ្យក្នុងស្រុកមួយ ដែលផ្តល់ព័ត៌មាន ផលិតកម្មវីដេអូ និងការផ្សព្វផ្សាយតាមរយៈ គេហទំព័រអ៊ីនធឺណេត។

📧 info@vodhotnews.com  
 ☎ +៨៥៥ ២៣ ៧២៦ ៨៤៩ - លេខបន្ទាប់: +៨៥៥ ៩២ ៩២ ១៩ ០២ / +៨៥៥ ៦០ ៩០ ៩០ ៩០  
 📍 ផ្ទះលេខ១៤A ផ្លូវ៣៩២ សង្កាត់បឹងកេងកង១ ខ័ណ្ឌចំការមន រាជធានីភ្នំពេញ



- 🔍 ផ្សេងពីភ្នំពេញ
- 📄 ព័ត៌មានជាសំបូរ
- 📅 ៧០០ ឆ្នាំ
- 🏠 ទិដ្ឋភាពសំខាន់ៗ
- 👤 អំពីយើង
- 📄 ក្រុមសមាជិក
- 📄 ចំណុចទាក់ទង
- 📄 ឱកាសការងារ
- 📄 បញ្ហាសារព្រាត
- 📄 ទូរស័ព្ទ